
Emlékeztető, 
mely készült a HSHE Elnökség  2010. 10. 05-ei munkaértekezletéről. 
 
Időpont: 2010. 10.05. 15 óra. 
 
Helyszín: Budapest X. kerület, Ceglédi út 30. 
 
Jelen vannak: Oldal Ferencné, Dávid Sándorné, Alberty István, Lukács Balázs, Kiss 
Márton, Füzér Ferenc, Szántó Sándor és Légmán Miklós. 
 
Az Elnökség az alábbi napirendi pontokat tárgyalta meg: 1./ Tájékoztató a Magyar 
Postához írt kérelemről 2./ Az APEH 1 % felhasználása 3./ A Balatonudvari ingatlan 
ügye 4./ Böllérverseny 5./ Új pályázatok 6./ Emlékkönyv 7./ Közhasznúsági jelentés 
8./ A decemberi közgyűlés előkészítése 9./ Rendkívüli segély 10./ Egyebek. 
 
1./ számú napirend. (Tájékoztató a Postához írt kérelemről) 
 
Légmán Miklós: 2010-09-09-én egy támogatás iránti kérelmet nyújtott be a Magyar 
Posta Kommunikációs igazgatójához, Szilágyi Máriához. Választ még nem kaptunk. 
A kérelem a jelen emlékeztető 1. számú mellékletét képezi. 
 
Oldal Ferencné: Korábban a Posta már elutasított minket. Mi az új beadás indoka? 
 
Légmán Miklós: Az indok az, hogy a korábbi kérelmét a Posta régi vezetése 
utasította el. Azóta új vezetők vannak, van remény a kedvező válaszra. 
 
Füzér Ferenc: A későbbi kérelmekbe írjuk be, hogy egy emlékünnepséget is 
szerveznénk, ha lehet az MT székházban, a Tölösi teremben. 
 
Lukács Balázs: Javasolja, hogy a Posta által kiadásra kerülő emlékbélyeg 
gondolatával is egészítsük ki a jövőbeli kérelmeket. 
 
További hozzászólás nincs, határozat hozatal következik:  
 
1/2010. (10-05.) számú határozat: Az elnökség – a szóbeli kiegészítésekkel – 
Légmán Miklós tájékoztatását elfogadja. 
 
2./ számú napirend. (Az APEH 1 % mikénti felhasználása) 
 
Légmán Miklós: 2010-09-21-én az APEH felé jelentést készítettünk az 1 százalékos 
felajánlással kapcsolatban. Ő azt javasolja, hogy a várhatóan beérkező 77.901 
forintot 3 évig tartalékoljuk. Erre a törvény lehetőséget ad. Kéri továbbá, hogy Lukács 
Balázs keresse meg Ifjú Szilágyi Bertalant, mert a mikénti felhasználásról az APEH 
felé az Ügyfélkapun keresztül lehet információt adni.  
 
Alberty István: Indítványozza, hogy ezt az összeget fordítsuk segélyezésre. Később 
azzal pontosítja a javaslatát, hogy kérjünk Czeitler Annától tájékoztatást, hogy a 
törvény a felhasználást illetően milyen mozgásteret ad. 
 
A javaslatokkal mindenki egyetért, szavazás következik. Eredménye: egyhangú igen. 
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2/2010. (10-05.) számú határozat: Az Elnökség felkéri Lukács Balázs barátunkat, 
hogy Ifjú Szilágyi Bertalan közreműködésével teremtse meg a lehetőséget, hogy az 
APEH felé a HSHE az Ügyfélkapun keresztül tudjon kommunikálni. 
 
3/2010. (10-05.) számú határozat: Az elnökség felkéri Czeitler Annát, hogy írja le az 
elnökség felé, az 1 százalék mikénti felhasználására nézve a törvény a HSHE 
részére milyen mozgásteret biztosít. 
 
3./ számú napirend (A Balatonudvarin lévő üdülő ügye) 
 
Légmán Miklós: 2010-09-01. napján jogerősen megnyertük a pert. A Bíróság a 
PHDSZSZ-t 232.500 forint perköltség megfizetésére is kötelezte. Kéri, hogy az 
elnökség hatalmazza őt fel a 232.500 forint behajtására, valamint arra, hogy a 
Balatonfüredi Földhivatalnál eljárjon a HSZB tulajdonjogi jogállásának bejegyzése 
ügyében. 
 
Ezzel mindenki egyetért. Határozat jön, egyhangú igen.  
 
4/2010. (10-05.) számú határozat: Az elnökség felhatalmazza Légmán Miklóst, hogy 
a 232.500 forint összegű perköltség behajtása és a Balatonudvari üdülő 
tulajdonjogának a bejegyzése ügyében járjon el. 
 
A vitában felszólalt még Alberty István, Szántó Sándor és Oldal Ferencné. Mind azt 
szorgalmazták, hogy hosszú távon jól gondoljuk át az üdülő mikénti hasznosítását. 
 
4./ számú napirend. (Böllérverseny.) 
 
Lukács Balázs: Az idei böllérverseny 2010-11-27-én lesz. A téma kapcsolattartója Ifjú 
Szilágyi Bertalan lesz. 
 
A napirendhez hozzászólt még Oldal Ferencné, Alberty István, Kiss Márton és Füzér 
Ferenc. Mindnyájan azt kérték, hogy a rendezvény legyen szervezettebb, ne 
forduljon az elő, hogy a legszorgalmasabb munkásoknak kevés jut a jóból. 
 
5./ számú napirend. (Új pályázatok.) 
 
A napirendhez hozzászóltak: Szántó Sándor, Kiss Márton, Alberty István, Oldal 
Ferencné. A felszólalók javasolták a megkeresendő cégek listáját kiegészíteni 
további társaságokkal. Légmán Miklós a felvetések alapján az új listát elkészítette. 
Ezen „L” betűvel jelöltük, hogy a HSHE részéről ki lobbizzon az adott cégnél. Az új 
támogatás iránti kérelem szövegét, valamint a megcélzott társaságok listáját a 2. és 
3. számú melléklet tartalmazza. 
 
6./ számú napirend. (Emlékkönyv.) 
 
Lukács Balázs kérésére az elnökség úgy dönt, hogy ezt a napirendet, a témának 
legalább fél órát szentelve, a 2010-11-10-ei elnökségi ülésen fogjuk megvitatni. 
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7./ napirend. (Közhasznúsági jelentés) 
 
Légmán Miklós: A Közhasznúsági törvény alapján a HSHE köteles minden évben 
egy országos, vagy/ és egy helyi lapban közzétenni a közhasznúsági jelentését. 
 
A napirendhez hozzászólt: Oldal Ferencné, Dávid Sándorné, Füzér Ferenc, Légmán 
Miklós. Az a többségi álláspont alakult ki, hogy Légmán Miklós még egyszer nézze 
meg a törvény pontos szövegét, mert, ha nincs kizárva, hogy a közzétételre egy 
elektronikus újság is megfelelő, akkor a költségek miatt ebben az irányban kell 
lépnünk. 
 
Határozat hozatal következik:  
 
5/2010. (10-05.) számú határozat: Az elnökség úgy dönt, hogy Légmán Miklós a 
soron következő elnökségi ülésig vizsgálja meg, hogy a törvény ad-e lehetőséget a 
közhasznúsági jelentés elektronikus sajtóban való megjelentetésére. 
 
8./ napirend. (A decemberi közgyűlés előkészítése) 
 
Légmán Miklós: Indítványozza, hogy az évet lezáró közgyűlést november 30-án, 
vagy december 7-én tartsuk meg 16 órai kezdettel. A helyszínre nézve a Baross utca 
11-et, vagy a Kőbányai út 37-et hozza javaslatba. A megtárgyalandó napirendre 
2010-11-10-én tesz majd javaslatot. 
 
Oldal Ferencné: Érdeklődni fog, hogy a Baross utcában van-e még helyünk. 
 
Határozat hozatal következik. Egyhangú igen. 
 
6/2010. (10-05.) számú határozat: Az évet lezáró közgyűlést november 30-án, vagy 
december 07-én fogjuk megtartani, 16 órai kezdettel. A helyszín vagy a Baross utca 
11. vagy pedig a Kőbányai út 37. lesz. Légmán Miklós 2010-11-10-ére készítse el a 
napirendi pontok tervezetét. 
 
9./ napirend. (Rendkívüli segély odaítélése) 
 
Dávid Sándorné: Oldal Ferencné elnökünk hosszú időn át kitartóan ápolta beteg 
édesanyját, aki nem régiben elhalálozott. Julika számára az elnökség – az előzetes 
körtelefon alapján egyhangúlag – 50.000 forint rendkívüli segély odaítélését szavazta 
meg. Kéri ennek megerősítését. 
 
Határozat meghozatala következik. Eredménye: egyhangú igen. 
 
7/2010. (10-05.) számú határozat: Az elnökség úgy dönt, hogy Oldal Ferencné 
kapjon 50.000 forint rendkívüli segélyt. 
 
10./ napirend. (Egyebek.) 
 
Oldal Ferencné: A HSHE pénzügyi helyzete a következő: lekötött betét: 200.000 
forint. Szabad felhasználású betét: 294.000 forint, a házipénztárban: 29.000 forint. 
 



Füzér Ferenc: A HSHE-nek legyen elektronikus címe. 
 
Alberty István: A HSHE honlapját kéri rendszeresen frissíteni. 
 
Lukács Balázs: A következő elnökségi ülés 2010-11-10-én lesz 15 órakor a HSHE 
székhelyén. 
 
Légmán Miklós: Kéri, hogy az időközi változásokra figyelemmel Oldal Julika készítse 
el a jelenleg hatályos tagnyilvántartást. 
 
Légmán Miklós: A novemberi elnökségi ülésre elkészíti az Alapszabály kicsi 
módosítását. Ennek lényege az lesz, hogy az elnökségi ülések emlékeztetői 
legyenek felhelyezve a HSHE honlapjára. 
 
Alberty István: Kéri, hogy a márciusi közgyűlésen a két kizárás ügyében indított 
eljárást zárjuk le és vigyük a döntést a közgyűlés elé. 
 
 
Lejegyezte: Légmán Miklós 




